
 

Møtereferat  

 

 

Styremøte, 25.02.2019 kl. 17:00-19.00 Foss-bygget, Campus 

Innkalt: Referat sendt til: 

Cecilie Løvlid – leder 

Lilly Schøyen – nestleder 
Jan Erik Weinbach (varslet forfall) 
Svein Hågård (varslet forfal) 

Tommy Harjo –   
Tonje Norheim Tangerud  
Kristine Celius 

Cecilie Løvlid  

Lilly Schøyen  
Jan Erik Weinbach  
Svein Hågård 

Tommy Harjo 
Tonje Norheim Tangerud 
Harald Hjermann – vara 

  

Saksliste 
Sak 8/19            Årsmøte - planlegging 

Sak 9/19            Økonomi 

Sak 10/19          Møte med NIF 

Sak 11/19          Avtale med SF 

 

Handsaming av sakene 
 

Sak 8/19            Årsmøte - planlegging 

SIL-pris, Heidersteikn osv 

Cecilie kom med to forslag til mottakarar av Heidersteikn med grunngjevnad: 

• Tonje Norheim Tangerud (alpint) 

• Ingrid Narum (langrenn) 

Tonje kom med forslag:  

• Oddny Anita Barsnes – SIL Handball 

Det er ikkje komen inn andre forslag. Et einstemmig styre (kor Tonje Norheim trakk seg ut 

som følgje av inhabilitet ), stemte for at alle tre skulle få heiderstekn i år. 

Vedtak: Heidersteikn deles ut til Tonje Norheim,  Ingrid Narum og Oddny Anita Barsnes 

 

Fra før har Svein Hågård fremma forslag om å gi SIL-prisen til G19 Sogndal IL fotball, juniorlaget. 

Det er ikkje komen inn andre forslag. Et einstemmig styre stemte for.  



Vedtak: SIL-prisen 2018 deles ut til G19 Sogndal IL fotball, juniorlaget 

Årsmeldingen 

Styret drøftet innhaldet til årsmeldinga og sendte ut innkalling til gruppene og publiserte på 

facebook. 

 

Sak 9/19            Valnemnda             

Valnemnda ved Hjermann og England møtte og gjorde reie for valnemnda sitt arbeid så 

langt.  

 

Sak 10/19          Økonomi 

Jan-Erik gjorde reie for neste års budsjett for styret. Han foreslår at vi må ta opp diskusjon 

om økonomi på et hovudstyremøte.  

 

Sak 11/19          Møte med NIF 

Cecilie må til Tromsø. Tonje stepper inn på møtet onsdag 27.02.19. 

 

Sak 12/19          Avtale med SF 

Kristine gjorde reie for siste forsøk på å oppnå kontakt med Sogndal Fotball IL. Ballen ligg hos Yngve 

Hallén.  

 

Sak 13/19          Saker til årsmøte 

Tonje lufta forslag til sak for årsmøtet: bruk av SIL-hytta i dag og framover når Dalaloven overtar. Det 

bør settast ned en komité som tek seg av dette. Tonje formulerer et forslag til sak til årsmøtet om å 

gi styret fullmakt til å ordne med dette.  

 

 

 

Kristine Celius 

-sekretær- 

 

 

 



 


